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KLASA: 620-05/24-04/4                                                                                                                                        

URBROJ: 251-798-24-6                                                                                                          

Zagreb,    24. lipnja  2024. godine 

 

 

• ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

ZAPISNIK 

s XXVII. sjednice Izvršnog odbora  

 održane 24. lipnja 2024. godine putem video veze 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić – predsjednik, Igor Banovac - dopredsjednik, Loris Matković, 

Boris Nadenić, Dino Blečić, Luko Hendić i Jerko Marinković 

Ispričali izostanak: Miljenko Butković  

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Vjekoslav Matetić – direktor reprezentacija, Grozdana 

Juričev Šprljan- predsjednica Komisija za petanku, Tomislav Ćurko – predsjednik FEB, Zoran Nasić – 

predsjednik Komisije za raffu 

Sjednicu je otvorio Denis Peršić koji je na početku pozdravio sve prisutne, nakon toga je utvrdio potreban 

kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara te dao prijedlog za  

 

D N E V N I   R E D : 

 

0. Prihvaćanje zapisnika od 28. svibnja 2024. godine  

1. Promjena adrese sjedišta Saveza  

2. Očitovanja ŽBS po prijedlogu Komisije za promjenu sustava  

3. Sportska komisija: 

- Propozicije PH kadeti U-15 volo  

- Propozicije PH juniori – raffa – prijedlog Komisije za raffu  

- Propozicije Kupa Hrvatske za seniore – prijedlog Komisije za petanku 

- Domaćinstva PPH –prijedlog Komisije za petanku ZS HBS-a 

4. Dinamika licenciranja sudaca  

5. Uvjeti za licenciranje voditelja 2024./2025.  

6. Komisija za akte - prijedlog imenovanja u Komisiju za tumačenje akata  

7. Cjenik HBS-a –prijedlog izmjena i dopuna za Skupštinu  

8. Komisija za izbor najboljeg igrača igračice za 2023. godinu 

9. Za sufinanciranje – BK Ročko Polje + BK Sv.Rok Klana  

10. Kampovi – informacije s terena  

11. Redovna sjednica Skupštine HBS-a  

12. Prijava FEB – Dario Gracin  

13. Direktor reprezentacija - prijedlog imenovanja za izbornicu za juniorke  

14. Rješenje Gradskog ureda za opću upravu – info na znanje 

15. Razno: 

a) Sastanak predstavnika CBI/FRB/HBS 

koji je jednoglasno usvojen. 
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ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

Na početku sjednice Desni Peršić je pozdravio Zorana Nasića, predsjednika Komisije za raffu i vođu puta 

hrvatske delegacije, te uputio čestitke Ani Juginović i Mateu Jurčeviću za osvojene medalje na netom 

završenom raffa EP za seniore, održanom u talijanskom Terniju. Hrvatska raffa reprezentacije više nije 

autsajder na međunarodnoj sceni i vjeruje da se možemo nadati dobrim rezultatima na raffa natjecanjima do 

kraja godine, EP za juniore u kolovozu u Innsbrucku i na SP za seniore u listopadu u turskom Mersinu. 

 

AD 0. Prihvaćanje zapisnika  

Zapisnik sa sjednica održane 28. svibnja 2024. godine jednoglasno je usvojen. 

 

AD 1 Promjena adrese sjedišta Saveza 

Zbog rekonstrukcije Doma sportova i obveznog preseljenja Savez je morao potražiti privremeni smještaj 

dok traju radovi tj. do povratka na istu lokaciju. U skladu sa Statutom Izvršni odbor je jednoglasno 

potvrdio novu adresu: Krapinska 45, PP 9, 10109 Zagreb. 

 

AD 2 Očitovanja ŽBS po prijedlozima promjene sustava 

D.Peršić je izvijestio da su po prijedlozima promjene sustava (prijedlog radne skupine + prijedlog Srđana 

Dragojevića) u ured Saveza zaprimljena pisana očitovanja i komentari iz BS DNŽ, BS GZ, BS SDŽ, BS VSŽ i 

Ivana Sušnja, predstavnika BS PGŽ u  Skupštini HBS-a. Prijedlog D.Peršića da se uz prijedloge promjene 

sustava radne skupine i Srđana Dragojevića, za sjednicu Skupštine HBS-a u radne materijale uvrste i 

sva zaprimljena pisana očitovanja i komentari jednoglasno je prihvaćen.  

 

AD 3 Sportska komisija 

D.Blečić ispred Sportske komisije izvijestio je da su za sjednicu pripremljene propozicije natjecanja za 

kadete U-15 – volo, juniora U-19 – raffa (po prijedlogu Komisije za raffu) i Kupa Hrvatske za seniore – 

petanka (po prijedlogu Komisije za petanku. 

 

Nakon kraće rasprave, pristupilo se glasanju za svaki dokument posebno: 

- Propozicije PH U-15 (volo) – jednoglasno su usvojene   

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/04/PropozicijePHU15-svibanj2024.pdf 

 

- Propozicije PH U-19 (raffa) – jednoglasno su usvojene 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/04/PropozicijeRaffaPHU19.pdf 

 

- Propozicije Kupa Hrvatske za seniore (petanka) – jednoglasno su usvojene 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/04/PropozicijePetankaKUP2024.pdf 

 

G.Juričev Šprljan u ime Komisije za petanku ukratko je izložila prijedloge Komisije, prijedlog izmjene 

kalendara (zbog povećanja broja klubova u 1.HPL nakon usvajanja kalendara natjecanja) prijedlog potvrde 

domaćinstava za pojedinačna PPH, prijedlog PK Šibenik za domaćinstvo Kupa Hrvatske za seniore za 2024. 

godinu i zamolba za financiranje nabave boće meta za precizno izbijanje. 

Nakon kraće rasprave pristupilo se glasanju za svaku točku pojedinačno: 

 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/04/PropozicijePHU15-svibanj2024.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/04/PropozicijeRaffaPHU19.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/04/PropozicijePetankaKUP2024.pdf
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- Prijedlog izmjene kalendara natjecanja u PPH zbog povećanja klubova – jednoglasno usvojen. 

- Prijedlog domaćinstava PPH – jednoglasno usvojen. 

- PK Šibenik jednoglasno potvrđen za domaćinstvo Kupa Hrvatske za seniore 2024. 

- Zamolba za financiranje boća meta za precizno izbijanje – jednoglasno je usvojen zaključak da 

za sljedeću sjednicu IO-a G.Juričev Šprljan pribavi ponude za nabavu boće meta za precizno. 

 

AD 4 Zbor sudaca HBS-a 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je u koordinaciji s predsjednikom ZS HBS-a potvrđen prijedlog 

datuma za registraciju sudaca – od 1. lipnja do 11. kolovoza 2024. godine. Prijedlog je jednoglasno 

usvojen. Suci se registriraju ispunjavanjem online obrasca https://forms.gle/x8G5h5D6yYupfkbZ7 i 

plaćanjem sudačke članarine HBS-u. Suci će o svemu biti upoznati i putem ZS HBS-a tj. županijskih sudačkih 

organizacija. 

 

AD 5  Uvjeti za licenciranje voditelja 

Glavna tajnica ukratko je iznijela prijedlog licenciranja voditelja ekipa za 2024./2025. godinu koji su nakon 

kraće rasprave jednoglasno usvojeni. 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/06/licenciranjevoditelja24-25.pdf 

 

AD 6 Komisija za akte – prijedlog imenovanja za Komisiju za tumačenje akata 

Temeljem zaključka IO-a sa sjednice održane 28. svibnja 2024. godine, L.Matković iznosi prijedlog za 

Skupštinu HBS-a za imenovanje Komisije za tumačenje akata u sastavu: Grozdana Juričev Šprljan (BS ŠKŽ), 

Miljenko Butković (BS PGŽ), Marko Vukolić (BS VSŽ), Kristijan Klarić (IBS) i Loris Matković. 

Nakon kraće rasprave prijedlog je jednoglasno usvojen i bit će uvršten u materijale za redovnu 

sjednicu Skupštine HBS-a. 

 

AD 7 Cjenik HBS-a – prijedlog izmjena i dopuna za Skupštinu HBS-a 

Temeljem zaključaka sa sjednice IO-a od 28. svibnja 2024. godine, prijedloga iz ureda Saveza i prijedloga 

predsjednika, glavna tajnica izložila je prijedlog izmjena i dopuna Cjenika HBS-a za Skupštinu.  

Nakon kraće rasprave prijedlog je jednoglasno usvojen i bit će uvršten u materijale za redovnu 

sjednicu Skupštine HBS-a. ( Prilog 1)  

 

AD 8 Komisija za izbor najboljeg igrača i igračice 

Komisija za izbor najboljeg igrača i igračice pripremila je prijedlog najboljih za 2023. godinu, a za sjednicu 

su prijedloge najboljih dostavile i Komisija za raffu i Komisija za petanku. 

U kraćoj raspravi u kojoj su sudjelovali svi prisutni članovi IO-a, J.Marinković izrazio je primjedbu na 

prijedlog izbora najbolje seniorke u volo boćanju i potvrdio da će pri glasanju biti suzdržan. Smatra da 

prijedlog Komisije nije prihvatljiv. G.Juričev Šprljan izrazila je nezadovoljstvo petanka klubova postojećim 

pravilnikom za izbor najboljih, smatraju da gotovo nemoguće po njemu provesti vrednovanje najboljih. 

Zoran Nasić u ime Komisije za raffu smatra da bi i u raffi trebalo definirati kategoriju najboljeg igrač/ice  u 

mlađoj dobnoj kategoriji, a ne samo u seniorskoj. 

Nakon rasprave glasalo se za svaki prijedlog pojedinačno. 

Prijedlog Komisije za izbor najboljih igrača i igračica u volo boćanju za 2023. godinu jednoglasno je 

usvojen i bit će uvršten u materijale za redovnu sjednicu Skupštine HBS-a. 

https://forms.gle/x8G5h5D6yYupfkbZ7
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2023/06/licenciranjevoditelja24-25.pdf
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Prijedlog Komisije za raffu za izbor najbolje igračice i igrača za 2023. godinu jednoglasno je usvojen 

i bit će uvršten u materijale za redovnu sjednicu Skupštine HBS-a. 

Prijedlog Komisije za petanku za izbor najbolje igračice i igrača za 2023. godinu jednoglasno je 

usvojen i bit će uvršten u materijale za redovnu sjednicu Skupštine HBS-a. 

Prijedlog predsjednika da za sljedeću sjednicu IO-a Komisija za raffu pripremi prijedlog najboljeg raffa 

boćara/ice do 19 godina kako bi isti bio uvršten na redovnu sjednicu Skupštine HBS-a jednoglasno je 

usvojen. 

 

AD 9 Za sufinanciranje – Bk Ročko Polje i BK Sv.Rok Klana 

Glavna tajnica izvijestila je da su ured Saveza dostavljena dva projekta za sufinanciranje, projekt Škole 

boćanja BK Ročko Polje, za koji je utvrđeno da zbog tehničkih problema nije zaprimljen u sklopu Natječaja 

HBS-a za sufinanciranje projekata za rad s mladima, ali formalno zadovoljava sve propisane uvjete. Drugi je 

zamolba BK Sv.Rok Klana za sufinanciranje organizacije međunarodnog turnira Boće Open klana 2024 u 

kategoriji U-18. Glavna tajnica predložila je da se financijski podrže oba projekta. 

Nakon kraće rasprave u koju su se uključili svi prisutni i potvrdili da je važno podržati projekte za rad s 

mladima i djecom,  donesena je jednoglasna odluka da se odobrava sufinanciranje projekata za mlade 

BK Ročko Polje i Bk Sv.Rok Klana. 

 

AD 10 Kampovi – informacije s terena 

Direktor reprezentacija potvrdio je da su na poziv prema ŽBS-ima o organizaciji kampova za mlade i 

potrebama za stručnom pomoći Zbora trenera dostavljene informacije o kampovima BS DNŽ, IBS-a, BS PGŽ 

BK Povljane i BS ZDŽ, te BS VSŽ-e. Tajnici ŽBS koji su prijavili kampove u komunikaciji su s Direktorom 

reprezentacija radi usklađenja datuma i organizacije. Direktor reprezentacija izrazio je žaljenje činjenicom 

da mu je predsjednik BS SDŽ-e potvrdio kako ove godine neće biti organiziran boćarski kamp za mlade u 

Komiži ili Sinju.  

Zoran Nasić u ime Komisije za raffu izvijestio je prisutne da je upravo tijekom EP ostvario mnoge kontakte 

na temu mladih među kojima su neki vrlo konkretni pa će tako u organizaciji Komisije za raffu već početkom 

kolovoza ove godine biti organiziran međunarodni kamp za mlade u Omišu na kojem će uz domaćine 

sudjelovati i mladi slovački i slovenski raffa boćari i boćarice. Z.Nasić uputio je poziv svim zainteresiranim 

mladim boćarima da im se priključe, neovisno bave li se volo ili raffa boćanjem. 

 

AD 11 Redovna sjednica Skupštine HBS-a 

Predsjednik je izvijestio prisutne da će se redovna sjednica Skupštine zakazana za 13. srpnja 2024. godine održati 

u Rijeci, u hotelu Jadran s početkom u 11 sati. Sljedeća sjednica IO-a, održat će se također u Rijeci, 12. srpnja 2024. 

godine, a točno mjesto i vrijeme bit će dostavljeni naknadno. 

AD 12  Prijava FEB – Dario Gracin 

Predsjednik je potvrdio da je Savez zaprimio prijavu predsjednika FEB protiv Darija Gracina, 

međunarodnog suca HBS-a, vezano za događaj na EP za seniore u Grudama. 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka da se prijava uputi Dariju Gracinu i zatraži 

njegovo pisano očitovanje iznesenim navodima. 
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AD 13 Direktor reprezentacija – prijedlog imenovanja 

Direktor reprezentacija je, zbog predstojećih aktivnosti volo reprezentacija mlađih dobnih kategorija 

(turniri u Francuskoj (U-18 i mix), Klani, Pazinu, Švicarskoj, Vukovaru, mix štafeti u Francuskoj, Monaku, itd.) 

predložio imenovanje Nives Jelovica za izbornicu volo ženske juniorske reprezentacije. 

Nakon kraće rasprave prijedlog imenovanja Nives Jelovica za izbornicu volo ženske juniorske 

reprezentacije za 2024. godinu jednoglasno je usvojen. 

AD 14 Razno 

a) Rješenje Gradskog ureda za opću upravu 

Predsjednik je izvijestio prisutne da ja Gradski ured za opću upravu izdao negativno Rješenje za upis 

promjena u Registra udruga po zahtjevu HBS-a za registraciju novog Statuta. Znači da novi Statut HBS-a nije 

prihvaćen iz razloga jer je sjednica održana online iako je Poslovnikom o radu Skupštine HBS-a (čl. 31.) 

predviđeno izjašnjavanje elektronskom poštom. Mišljenje nadležnog gradskog ureda za opću upravu je da 

ovakav oblik izjašnjavanja nije prihvatljiv i u skladu važećem statutu HBS-a. Iz tog razloga Predsjednik 

apelira i skreće pažnju na odgovornost i dužnost svih predstavnika (ili zamjenskih predstavnika) u Skupštini 

HBS-a obavezno sudjeluju u radu redovne Skupštine kako bi riješili sve predviđene teme iz dnevnog reda.   

(Prilog 2 – Rješenje Gradskog ureda za opću upravu). 

 

b) Sastanak predstavnika CBI/FEB/HBS 

Predsjednik je izvijestio da će se u Zagrebu, 7. srpnja 2024. godine održati sastanak predsjednika Svjetske 

raffa konfederacije (CBI) Mutlu Turkmena, predsjednika Europske boćarske federacije (FEB) Tomislava 

Ćurka s predstavnicima HBS-a, predsjednikom Denisom Peršićem, dopredsjednikom Igorom Banovcem i 

glavnom tajnicom Lukrecijom Zanki. 

c) Tečaj za trenere boćanja u Dalmaciji 

Luko Hendić je postavio pitanje ima li novosti o održavanju tečaja za trenere u Dalmaciji? 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je u telefonskoj komunikaciji s Marinom Uremović iz HOA-e i Mirom 

Jukićem, nositeljem organizacije tečaja za trenere boćanja za Dalmaciju, dobila informaciju da su određeni 

organizacijski koraci veće odrađeni, da je usklađenje programa s novim Zakonom o sportu u završnoj fazi te 

da bi uskoro trebao biti ponovo poslan poziv za prijavu zainteresiranih kandidata. 

Predsjednik je zamolio glavnu tajnicu da se nakon redovne sjednice Skupštine uključi u komunikaciju s 

HOA-om te ponovio da HBS nije organizator tečaja, to su ŽBS-i, ali će se HBS aktivnije uključiti kako bi se 

napokon realizirao tečaj za Dalmaciju. 

 

Sjednica je započela s radom u 18, a završila u 19:30 sati. 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 

 

 


